
Samfundsmøte 03.02.2024 kl. 18:00

Samfundsmøte:
Studentfrivillighet til Salgs
1.Møtet er satt

2.Godkjenning av dagsorden

3.Styret informerer

4.Finansieringsutvalget informerer

5.Åpen talerstol

6.Behandling av Interpellasjon til Rådet*

7.Behandling av Interpellasjon til Finansstyret*

8.Behandling av Intern Meningsytring om Samarbeid med
Våpenselskaper*
A) Finansstyrets behandling av meningsytringen*
B) Rådets behandling av meningsytringen
C) Diskusjon
D) Votering

9.Behandling av Intern Meningsytring om Samarbeid med Olje-
og Gasselskaper*
A) Finansstyrets behandling av meningsytringen*
B) Rådets behandling av meningsytringen
C) Diskusjon
D) Votering

10. Pause

11. Eventuelt & Kritikk av møtet

12.Møtet er hevet

* Vedtak, Interpellasjoner og Forslag til Interne meningsytringer ligger vedlagt



6. Interpellasjon til Rådet:
“Rådets oppgave jf. §9, er å se til at “den økonomiske driften av Studentersamfundet skjer i
samsvar med lover, instrukser og vedtak i Studentersamfundet.” Finansstyret (FS) har gjennom
vedtak og uttalelser antydet at UKA, og dermed også Studentersamfundet, er avhengig av
samarbeidet med Equinor for å trygge økonomien i fremtiden. Hvordan har Rådet tolket de
følgende bestemmelsene: “Det økonomiske målet er å ha en sunn og selvstendig økonomi”,
og videre, at “UKAs overskudd skal sikre Studentersamfundets uavhengige posisjon”, når de
har tillatt FS å følge denne driftsmodellen, og godkjent budsjettene som danner grunnlaget
for denne avhengigheten?”

Interpellasjonen er stilt av medlem Astri Elgethun, Liva Rindom Tofte, Inga Diserud, Sebastian
Småland, Anna Vindenes, Katja Brødholt og Truls Carlson på vegne av Styret, på
Samfundsmøte 03.02.2024

7. Interpellasjon til Finansstyret:
“Finansstyret har gjennom både vedtak og uttalelser gitt uttrykk for at UKA er avhengig av
samarbeidet med Equinor for å levere forventet overskudd, som igjen anses som kritisk for
Studentersamfundets økonomi i tiden fremover. Hva er begrunnelsen og tankegangen til
Finansstyret når de har lagt opp Samfundets drift og økonomi på en måte som
nødvendiggjør et så betydelig overskudd fra UKA, at de er avhengige av et samarbeid med
Equinor? Vi mener at denne tilnærmingen strider i mot Samfundets lover, spesifikt §1, som
fastslår at “Det økonomiske målet er å ha en sunn og selvstendig økonomi” og at “UKAs
overskudd skal sikre Studentersamfundets uavhengige posisjon”.

Interpellasjonen er stilt av medlem Astri Elgethun, Liva Rindom Tofte, Inga Diserud, Sebastian
Småland, Anna Vindenes, Katja Brødholt og Truls Carlson på vegne av Styret, på
Samfundsmøte 03.02.2024

8. Intern Meningsytring om Samarbeid med Våpenselskaper:
“Studentersamfundet i Trondhjem, samlet til samfundsmøte 03.02.2024, vedtar at
Studentersamfundet i Trondhjem, UKA og andre tilknyttede organisasjoner skal unngå
samarbeid med selskaper som driver med våpenproduksjon eller salg av våpen.”

Forslaget er stilt av medlem Astri Elgethun, Liva Rindom Tofte, Inga Diserud, Sebastian
Småland, Anna Vindenes, Katja Brødholt og Truls Carlson på vegne av Styret, på
Samfundsmøte 03.02.2024



9. Intern Meningsytring om Samarbeid med Olje- og Gasselskaper:
“Studentersamfundet i Trondhjem, samlet til samfundsmøte 03.02.2024, vedtar at
Studentersamfundet i Trondhjem, UKA og andre tilknyttede organisasjoner skal tilstrebe å
unngå samarbeid som inkluderer profilering, med selskaper som driver med utvinning og
salg av fossilt brensel. Unntak kan gjøres i tilfeller der disse selskapene har laget og
iverksatt tiltak for reduksjon i klimagassutslipp på kort og lang sikt i tråd med å begrense
global oppvarming til 1,5 grader. Målene og tiltakene skal inkludere hele verdikjeden og
innebære en absolutt reduksjon i klimagassutslipp.”

Forslaget er stilt av medlem Astri Elgethun, Liva Rindom Tofte, Inga Diserud, Sebastian
Småland, Anna Vindenes, Katja Brødholt og Truls Carlson på vegne av Styret, på
Samfundsmøte 03.02.2024

Finansstyret i møte 25.01.24 har behandlet forslagene til interne
meningsytringer og har fattet følgende vedtak:
1) Studentersamfundet i Trondhjem har en krevende og uforutsigbar økonomisk situasjon
de nærmeste årene grunnet økte kostnader forbundet med Nybygg, slik det ble redegjort
for i Samfundsmøtet lørdag 27.01.24. FS ser det som helt avgjørende at UKA når sine
budsjetterte overskudd i årene fremover, spesielt viktig vil det være i 2025. På den bakgrunn
vil FS be Storsalen legge til rette for at Studentersamfundet, herunder eksempelvis UKA, får
involvere de samarbeidspartnere de mener er nødvendig for å nå de økonomiske målene
som sikrer videre drift av Studentersamfundet.

2) FS ser positivt på ønsker om å innføre etiske retningslinjer. FS mener imidlertid at det er
rimelig å starte med å innføre etiske retningslinjer for egen drift, før man pålegger
samarbeidspartnere inkludert leverandører å følge definerte krav. FS vil derfor be
Strategiutvalget inkludere etiske retningslinjer i sitt pågående arbeid med strategiplan, som
det tas sikte på å legge frem for Storsalen på Generalforsamlingen i april 2024.


